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        本指南涵蓋企業報名徵才月活動方式與步驟說明 

The guide includes registration method and illustration of registration process.  



                               
1. 報名方式:  
線上報名  政大職涯平台 
請企業以企業帳號登入 「政大職涯平台」,網址: https://cd.nccu.edu.tw/ 

 

Registration Method: 
Online Registration  NCCU Career Platform  
Companies need to use “company account” to log in “ NCCU Career platform”, 
website: https://cd.nccu.edu.tw/ 
 

 
 
 
進入「徵才月」頁面，請參考「企業行事曆」的第一階段報名與第二階段報名

時間依序報名。 

Enter into “Career Month” webpage and please start the first phase and the 2nd 
phase corporate registry process when registration is open. Registry season is 
indicated on “corporate calendar”. 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



2. 第一階段報名:  
提供企業填寫基本資料與登記想參與徵才月活動,提供職缺說明與填寫問卷調

查。 
開放報名後, 徵才月頁面下按下「企業第一階段報名」按鈕，即開始報名。 

The first phase of corporate registry: 
Companies will fill up company information, and select CM activities they would like 
to participate, job vacancies and complete the questionnaire. When the registry is 
open, Pls click the button of “First phase corporate registry” and start the process.  

 

第一階段報名有五個步驟, 須完成 5 個步驟並按下「填好送出」才算是完成報

名。報名表單會逐步引導企業填寫完所有報名步驟。 

There are five steps for the first phase registry and registry is successful when five 
steps must be completed and click “ DELIVERY” button. The registry template will 
guide corporates to finish all registry steps.  

 



備註: 
(1)企業有雇用政大畢業校友才需填寫問卷調查。 
(2)實體博覽會空飄氣球裝飾若尚未有規格，可先不填，但接近展期時，請主動

聯繫徵才月團隊確認空飄氣球規格。 
(3)職缺可先填寫預計開放的企業職缺，若應徵職缺有變動，可在報名成功後，

於開放的企業說明會與博覽會專頁下提供職缺訊息。 

 
Remark: 
(1) Only corporates who ever hire NCCU alumni need to fill up questionnaire. 
(2) If the balloon’s specification is not firm yet, the application form of balloon can be 
ignored. However, pls contact CM team to confirm balloon’s specification when job 
fair is getting close.  
(3) For job vacancies, corporates can update the job list at “Recruitment 
Orientation”, “Job fair” zones at after Registry is successful and two zones are 
opened.  
 
3. 企業第二階段報名:  
(1)此階段僅供報名「企業說明會」之企業登記。 

(2)依據積分原則，將開放企業依據不同時間點登記企業說明會的時間與場地。 

積分越高，開放登記時間越早。(請參考企劃書內容) 

企業開放登記時間將事先發信通知企業。 

(3)一間企業至多能參加一場企業說明會 ，但登記選位時 ，每間企業能登記兩

場企業說明會, 為第一順位場次與第二順位場次。 

依據報名狀況徵才月團隊將於報名截止後統計場次登記，並通知企業最終報名

結果。 

Note: 因企業說明會場次有限，並非登記成功就代表必定能參加企業說明會。 

 

The 2nd phase of Corporate registry: 
(1)This phase is provided only for corporates who participate “Recruitment 
Orientation”. 
(2)According to point system, corporates can start register the venue and time of 
“Recruitment Orientation” by the hierarchy. Higher the points are, earlier the 
company can select Recruitment Orientation’s venue and time. (Please refer to CM 
proposal for the detail.) 
CM team will inform companies the kick-off time of 2nd phase company registry by e-
mail in advance.  
(3)One company only can participate one “Recruitment Orientation”; however, every 
company can select two sessions of “Recruitment Orientation” as the first and 2nd 



priorities during 2nd phase corporate registry. CM team will inform the company the 
final result when 2nd phase registry is finished. 
Note: Please understand that because of limited “Recruitment Orientation” sessions, 
successful registry doesn’t guarantee the company can participate “Recruitment 
Orientation” activity.  
  

 

場次與價格將顯示在選單上，每間企業至多可登記兩場，若登記至第三場，則

之前登記的場次資料會被自動覆蓋。 

 

Sessions and prices of “Recruitment Orientation” are listed on the webpage, every 
company can select two sessions at the most. If the 3rd session is selected, the 
previous data record will be erased.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



勾選完場次後，請按 「確認」鍵，報名才完成. 

After session selection is done, pls click “CONFIRM” button to finish registry process.  
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

政大徵才月感謝您的支持 
以上為徵才月企業報名流程介紹, 若仍有報名相關疑問 ，請來電 63258 詢

問，謝謝。 


